



大棠騎術學校會員申請表

TAI TONG RIDING CLUB MEMBERSHIP APPLICATION

PHOTO

請在以下適當位置加 ✓ 號 Please tick as appropriate.

新會員 New Member 續會 Membership Renewal 會員號碼 Member No.: _____

姓氏(中) _____ 名字(中) _____ 男 Male 女 Female

Last Name (Eng.) _____ First Name (Eng.) _____

出生日期 (年) (月) (日) 身份證/護照號碼 國籍
Date of Birth: (YY) (MM) (DD) I.D./Passport No.: _____ Nationality: _____

電話 電郵
Telephone: (1) _____ / (2) _____ E-mail: _____

通訊地址
Correspondence Address: _____

*16 歲以下必須填寫 *Compulsory for applicants under 16

家長/監護人姓名 關係
Name of Parent/Guardian: _____ Relationship: _____

緊急聯絡電話 Emergency Contact No.: _____ 住宅電話 Tel.(Home): _____

病歷(例如心臟病、癲癇症、哮喘)，請注明 Medical Condition (e.g. Heart disease, Epilepsy or Asthma, etc.), Please State :

以上病患者，必須隨身攜帶噴霧器，藥物等，以備不時之需。如有任何緊急情況：請即聯絡本校職員。

Please Note : It is the responsibility of the applicant to keep with them at all times the necessary inhalers, tablets etc., that help alleviate the aforementioned conditions in case of need and to inform a member of staff should serious complications occur.

如有任何嚴重意外，會員將被立即送往附近公立醫院。

In event of serious accident, members will be automatically sent to the nearest public hospital.

填妥表格後，請聯同會員費(入會籍:\$300、年費\$500)，請必須親自遞交。

Please return completed form along with an annual membership fee (Membership Fee \$300, Annual Fee \$500) in person.

申請人簽名 日期
Applicant Signature: _____ Date: _____

(*16 歲以下必須由家長/監護人簽署。 *Applicants under 16 must be signed by Parent/Guardian.)

職員填寫 Office Use Only

Received by: _____ Date: _____ Receipt No.: _____

Date of Issue: _____ Expiry Date: _____ Coupon No.: _____



會員策騎守則

Safety Guideline For Riders



- (1) 必須愛護馬匹，給予適當熱身、不可過度策騎；
- (2) 策騎時須穿著正確的服裝，包括頭盔、有跟皮鞋或靴長褲及有袖襯衣；
- (3) 所有學員必須簽署一份『免責及彌償表格』表明同意策騎者須自負個人之安全及意外責任；
- (4) 所有策騎請於一天前預約（最少廿四小時），取消策騎必須於最少四小時前辦理，否則須付費；
- (5) 如無職員在場，任何人士不得策騎馬匹，無主管或騎術教練批准，只可在沙圈內策騎及嚴禁跳欄；
- (6) 學校範圍內請勿奔跑及喧嘩；切勿在馬匹後面走過；
- (7) 請勿在本會範圍內存放貴重物品，本校不會就此等物品承擔任何責任，更衣室內設有儲物櫃供會員租用；
- (8) 如馬匹受傷或有異樣，請立即通知職員。
 - (i) The horses to be adequately exercised and rested;
 - (ii) When riding, wear proper clothing and gear which include a horse riding helmet, a shirt with sleeves, a pair of long trousers and a pair of leather shoes with heels and flat soles;
 - (iii) All riders must signed the disclaimer form and agree to take responsibility for personal safety and accident when occur;
 - (iv) Lessons can be re-scheduled only when a 24-hour prior notice is received; lessons can be cancelled at 4 hours prior notice is received in advance; if no cancellation notice for lesson is received in advance, rider is still required to pay for that lesson and no supplementary lesson will be provided;
 - (v) Strictly observe the instructions of riding instructors;
 - (vi) Do not run or make any excessive noise in the school area; never walk behind any horses and ponies;
 - (vii) Please take care of your belongs, we are provided the lockers for our members of staff;
 - (viii) If there is any suspicious on horses please tell our staff immediately;

本公司擁有對此等守則最終之解釋權。如有任何爭議，本公司保留就爭議之最終決定權
Our school preserves the explanation on all guidelines; Our school reserves the right for the final decision.

